
Zápis z otevřeného zasedání Výboru Spolku studentů historie FF UK (13. 1. 2022)

Přítomní: Vjačeslav Glazov, Eliška Farová, Marek Panocha, Lucie Dvořáková, Klára Brtková, Karolína

Padělková, Michal Cáp, Ondřej Crhák, Miloš Hrůza (dorazil opožděně)

Čas zahájení schůze: 16:53

Program

1) Úvod

2) Smlouva s fakultou

3) Využití finančních prostředků z výzvy Studenti proti pandemii – plán akcí

4) Plán akcí na leden 2022

5) Den otevřených dveří – příprava prezentace Spolku

6) Setkání s řediteli ústavů
7) Spolkový merch

8) Aktualizace webových stránek Spolku

9) Různé

10) Závěr

1) Úvod

● Program schválen optickou většinou.

2) Smlouva s fakultou

● Revidovaná verze smlouvy byla předána ke kontrole kolegovi Pavlorkovi a na přímluvu kolegy

Crháka právníkovi Národního muzea. Čeká se na jejich verdikt.

3) Využití finančních prostředků z výzvy Studenti proti pandemii – plán akcí

● Výjezdní exkurze do Liberce

o Řeší Marek Panocha s Eliškou Farovou.

o Jako průvodci se budou účastnit Jakub Vrba Vojtěch Bujárek.

o Tematické pojetí exkurze bude dělnický Liberec. Starších památky budou též zahrnuty.

o Kolega Panocha navrhl nákup antigenních testů pro případnou potřebu otestovat

účastníky.

o Vhodné doplnit o liberecké rodáky Tomáše Kotrouše a Šimona Vobořila.

o Datum bylo stanoveno na 19. až 20. únor.

o Ubytování je v procesu řešení, zatím připadají v úvahu koleje, skautská nocležna nebo

hotel naproti romskému ghettu.

● Nákup elektroniky

o Koupí se bezdrátové mikrofony na pořádání hybridních akcí, jež byly dosud v některých

případech nedostatečně ozvučeny.

o Návrh na koupi levného notebooku na streaming přípravných kurzů atd. se projedná

s příslušnými osobami.

o Potenciální nákup elektroniky (mikrofony, notebook) schválen optickou většinou.

o Kolegové Šimák a Padělková mají v případě nouze přístup v notebookům v KJP.

o Otázka koupě spolkových licencí na grafické programy došla spíše negativnímu

výsledku.

● Kulturní akce

o V plánu jsou exkurze po Praze, galerie, Národní a Náprstkovo muzeum. Vše je ve fázi

řešení s příslušnými osobami a plánování termínů.

4) Plán akcí na leden 2022

● Filmový klub – podrobnosti budou upřesněny.



● Kulturní akce s Martinem Wolfem, pravděpodobně galerie – bude upřesněno.

● Úvod do moderních dějin – koncipovat atraktivněji, aby to přitáhlo víc lidí. Pravděpodobně se

odloží na únor.

5) Den otevřených dveří
● Dveře budou sice zavřené, ale bude tam celý Výbor, kolega Šimák a další, kdo budou mít

zájem.

● Napsat ústavům, aby nás propagovaly. Bude lepší napsat e-mail jak ředitelům, tak

tajemníkům.

● Na akci je třeba propagovat přípravné kurzy, které se budou konat od konce ledna do května.

● Je třeba projít a aktualizovat prezentaci.

6) Setkání s řediteli ústavů
● Vložit do mailu upomínajícího propagaci DOD.

● Schůzky proběhnou odděleně dle jejich časových preferencí, my si je pak rozdělíme podle

toho, kdo bude mít kdy čas. Místo konání se bude odvíjet od individuální domluvy na půdě
fakulty, kavárny či vybraného restauračního zařízení.

● Třeba připravit body ke konstruktivní kritice a řešení problémů.

7) Spolkový merch

● Kolegyně Farová navrhuje samolepky a placky „Přežil jsem Klíma krizi.“

● Merch je v procesu řešení, návrhy budou zveřejněny na dalších zasedáních.

8) Aktualizace webových stránek Spolku

● Kolega Crhák pošle nabídku firmy, co dělá hosting i se subdoménami. Pak je třeba schválit

výdaje a vybrat šablony atd.

● Odhadovaný náklad ve výši 3500 Kč na dobu dvou let.

● Schválení výdaje na webové stránky: schváleno poměrem hlasů 5:0:0.

9) Různé

● Od kolegy Vašíka se předává nápad na akci, co chtěl udělat s Verou Lackovou. Jednalo by se o

přednášku s romskou tematikou. Chce to zorganizovat kolega Vašík. Schvaluje se optickou

většinou.

● Kolega Moravanský chce zorganizovat prezentaci knihy, jíž editoval Jaromír Mrňka. Termín je

předběžně stanoven na 31. 3.

● Musí se schválit rozpočet Obscuře.

o Jednalo by se o rozpočet ve výši 20 000 Kč.

o Schvaluje se poměrem hlasů 4:0:1.

● Starý e-mail ffabula@email.cz je možné zrušit. Je tam nastaveno přeposílání na novou

e-mailovou adresu.

● Kolegové Hrůza a Kotrouš společně organizují akci týkající se historie ve videohrách. Akci by

bylo skvělé uspořádat během února či března.

o Část přednášky by byla o tom, jak zprostředkovat historii do her, část k populární

kultuře a videohrám. Podrobnosti programu jsou v řešení.

● Kolega Hrůza za Studentskou radu prosí o sdílení akcí, jež tematicky souvisí i s historií, na

základě čehož by bylo možné propojit činnost Studentské rady a našeho spolku. Příkladem

možné spolupráce je přednáška k vysokým školám za normalizace.

● Spolek nasdílí akce pořádané Ústavem pro studium totalitních režimů a Sjezd historiků.

10) Závěr

− Pan předseda děkuje všem zúčastněným. Vyjádřil politování nad tím, že jsme nepřekonali minulý

rekord.

Čas ukončení schůze: 17:49.
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